
ÇANAKKALE ONSEKİZ MART ÜNİVERSİTESİ 

HARİTA MÜHENDİSLİĞİ BÖLÜMÜ 

MÜDEK PROGRAM DANIŞMA KURULU–IV. TOPLANTI TUTANAĞI 

Tarih: 02.09.2021 

Yer: Zoom Çevrimiçi Toplantı 

Saat: 12.00 

2021 yılı Harita Mühendisliği Danışma Kurulu toplantısı 02.09.2021 tarihi saat 12.00’de Doç. Dr. Özgün 

AKÇAY başkanlığında toplanmıştır. Pandemi koşulları sebebiyle Zoom uygulamasından çevrimiçi şekilde 

gerçekleştirilmiştir. 2021 yılı Danışma Kurulu üyeleri aşağıda verilmiştir. 

Danışma Kurulu Üyeleri: 

Doç. Dr. R. Özgün AKÇAY ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölümü ) 

Fadime BAŞTÜRK SARI ( Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Mustafa BEDİR ( Tarım İl Müdürlüğü / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Deniz TAYFUR ( Ezine Belediyesi / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Emrullah OCAKBAŞI ( Çanakkale Belediyesi / Harita Mühendisi ) 

Hasan Hüseyin ERSOY (Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi) 

Halil ERTUĞRUL (Özel Sektör / HKMO Çanakkale İl Temsilcisi / Harita Mühendisi) 

Arş. Gör. Ahmet Batuhan POLAT ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölümü ) 

Oğuzhan BOZKURT ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Merve DELİAVCI ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu / ÇOMÜ Harita Mühendisliği YL Öğrencisi ) 

Buket ÖGE ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Bölümü Öğrencisi) 

Toplantı başlangıcında öncelikle Doç. Dr. Özgün AKÇAY açılışı gerçekleştirmiş ve toplantı hakkında 

bilgilendirme yapmıştır, daha sonra ise üyelerden kendilerini tanıtmalarını istenmiş ve sırayla herkese söz 

verilmiştir. Halil ERTUĞRUL toplantıya mazereti nedeniyle katılmamıştır. Daha sonra sırasıyla söz almak 

isteyenlere konuşmak için belli süreler verilmiştir. 

Toplantı notları: 

1- Doç. Dr. Özgün AKÇAY, bölümümüz ders içerikleri ve ders planı hakkında toplantıya katılan kurul 

üyelerine bilgilendirme yapmış ve her yarıyıl için ders programında açılan zorunlu ve seçmeli dersler 

hakkında bilgiler vermiştir. Ayrıca güncel eğitim amaçları gündeme getirilmiş ve program danışma kurulu 

üyelerinin bu konudaki görüşleri sorulmuştur. Fadime BAŞTÜRK SARI, Emrullah OCAKBAŞI ve Oğuzhan 

BOZKURT eğitim amaçlarının şu anki haliyle geçerli olduğunu, kapsamlı bir eğitim planı güncellemesi 

yapılana kadar eğitim amaçlarının güncellenmesine gerek olmadığını vurgulamıştır. Buna istinaden mevcut 

eğitim amaçları ile birlikte mezunların izlenmesine karar verilmiştir. 



2- Fadime BAŞTÜRK SARI, arazi derslerinin Harita Mühendisliği eğitimindeki önemini vurgulamıştır. Eğitim 

planında yer üç dersin bu ihtiyacı karşıladığını ifade etmiştir. 

3- Emrullah OCAKBAŞI Harita Mühendisliğinde yeni teknolojilerin kullanımının son yıllarda önemli bir 

gelişme olduğunu ve bu talebi karşılayacak düzeyde yetişmiş Harita Mühendislere iytiyaç olacağını ifade 

etmiştir. 

4- Oğuzhan BOZKURT, bölüm ders planı içerisinde inovasyon ve girişimcilik için daha fazla ders olması 

hakkında öneride bulunmuş ve öğrencilerin bu konularda teşvik edilmesini tavsiye etmiştir. Ayrıca 

bölümde öğretilen yazılımların daha güncel konulara değinmesi gerektiğini ve özellikle konum bilgisi 

gerektiren uygulamaların üretildiği yazılım sektöründe harita mühendislerinin daha aktif olması gerektiğini 

belirtmiştir. Mezunlarımızdan Mehmet Akif AKTAŞ’ın bu konuda başarılı bir girişimci olduğunu vurguladı. 

5- Deniz TAYFUR, ders planında bulunan HRM4015 kodlu ve Ulaştırma Projesi adlı karayolu tasarım dersinin 

zorunlu olmasının daha iyi olabileceğini önermiştir. Böylelikle özel veya kamu sektöründe istihdam olan 

harita mühendislerinin karayolu projelerine daha hâkim olabileceğini ve ilgili yazılımları daha rahat 

kullanabileceğini belirtmiştir. 

6- Bölüm lisans öğrencisi olan Buket ÖGE söz almış ve lisans öğrencilerinin staj yaparken yaşadıkları 

zorluklardan bahsetmiştir. Pandemi sebebiyle yüz yüze eğitim gerçekleştirilememiş olması, teorik olarak 

anlatılan derslerin arazi ortamında pratik eksikliklerine yol açmıştır. Bu sebeple staj esnasında yapılan 

harita mühendisliği projeleri ve uygulamalarında sorunlar yaşandığını, bu konularda arazi derslerinde 

dönem içi telafilerin yapılabileceğini önermiştir. 

7- Doç. Dr. Özgün AKÇAY, program danışma kurulu üyelerini çalıştıkları sektördeki tecrübelerini bölüm 

öğrencileri ile paylaşabilmesi için öğrenci topluluğu ile etkinlik düzenlenmesi davetinde bulunmuştur. Daha 

önceki yıllarda Mustafa BEDİR’in öğrencilere verdiği konferansın öğrenciler tarafından büyük ilgi 

gördüğünü ifade etti. 

Konuşmalar gerçekleştirildikten sonra Doç. Dr. Özgün AKÇAY kapanış konuşmasını gerçekleştirmiş ve 

ilerleyen süreçte yapılabilecek olan etkinlikler hakkında kurul üyelerine bilgilendirme yapmıştır. 

 



 

 

 

 

 

 

 



 


